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PROTOKÓŁ NR 185.2022 

Z POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU W MIĘDZYRZECZU 

które odbyło się w dniu 6 września 2022 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Agnieszka Olender   - Starosta 

2. Zofia Plewa               - Wicestarosta 

3. Roman Nowak    - Członek Zarządu 

4. Dariusz Orzeszko    - Członek Zarządu 

5. Zbigniew Świątek    - Członek Zarządu 

oraz  

Mirosław Leśny - Sekretarz Powiatu 

a także: 

Janusz Dreczka                   - Prezes Szpitala Międzyrzeckiego (podczas omawiania pkt 2) 

Szymon Prochera                   - Dyrektor ZDP w Międzyrzeczu (podczas omawiania pkt 5)                       

Sylwia Staszkiewicz           - Główny Specjalista w Wydziale Finansów w zastępstwie    

Skarbnika Powiatu (podczas omawiania pkt 1) 

Adam Furmanek                    - Radca Prawny (podczas omawiania pkt 5) 

Czesław Toczyński   - Dyrektor Biura Starosty 

 

Posiedzenie otworzyła Starosta, Pani Agnieszka Olender, po czym ustalono porządek obrad. 

 

1. Omówienie przez Prezesa Szpitala Międzyrzeckiego Sp. z o.o. przygotowań do budowy 

Centrum Pediatrii.  

2. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Mię-

dzyrzeczu. 

3. Sprawy budżetowe, w tym podjęcie uchwały. 

4. Omówienie spraw związanych z budową obwodnicy Trzciela. 

5. Omówienie innych spraw z bieżącej działalności powiatu. 

6. Przyjęcie wykazu jednostek organizacyjnych powiatu. 

7. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu.  

8. Wolne wnioski. 
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Pani Starosta zaproponowała zmianę porządku obrad z uwagi na fakt, iż sprawy budżetowe,  

w tym podjęcie uchwały będą trwały krócej, niż omówienie tematu budowy Centrum Pediatrii.  

Z tego względu zmieniono porządek obrad.   

 

1. Sprawy budżetowe, w tym podjęcie uchwały.  

2. Omówienie przez Prezesa Szpitala Międzyrzeckiego Sp. z o.o. przygotowań do budowy 

Centrum Pediatrii.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Mię-

dzyrzeczu.  

4. Omówienie innych spraw z bieżącej działalności powiatu. 

5. Przyjęcie wykazu jednostek organizacyjnych powiatu. 

6. Omówienie spraw związanych z budową obwodnicy Trzciela. 

7. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu.  

8. Wolne wnioski. 

 

Ad. 1 

Pani Sylwia Staszkiewicz omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie na 

2022 r. Zmiany dotyczą przesunięć wydatków w Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

w Skwierzynie oraz zmiany nazwy zadania inwestycyjnego w rozdziale 60014 § 6050 

(dopisana została strona lewa chodnika). Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 

89.2022 w sprawie zmiany w budżecie na 2022 r. 

 

Ad.2  

 Pan Janusz Dreczka przekazał oryginał projektu koncepcyjnego budowy Regionalnego 

Centrum Pediatrii. Poinformował, że dokument został poprawiony i w niewielkim stopniu różni 

się od poprzedniego. Koncepcja została poddana różnym opiniom. Prezes przychyla się do tego 

dokumentu. Pani Starosta wyraziła swoje obawy co do dotrzymania dziewięciomiesięcznego 

terminu wynikającego z promesy z programu Polski Ład. Prezes przedstawił plany na 

najbliższy tydzień. Po pierwsze ogłosi przetarg na opracowanie dokumentacji budowlanej, 

który opłaci Spółka. Przewiduje, że zostanie ona opracowana do końca listopada. Następnie 

przygotuje oferty sprzedaży nieruchomości przy ul. Konstytucji 3 Maja. Dochód ze sprzedaży 

planuje przeznaczyć na wkład własny przy I etapie inwestycji. Pani Starosta poruszyła kwestię 
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wypowiedzenia umowy z punktem krwiodawstwa. Według wiedzy Prezesa, umowa jest już 

wypowiedziana, ale ma to sprawdzić i niezwłocznie poinformować o tym Zarząd. W celu 

zapewnienia osiągniecia zamierzonego celu Pani Starosta zaproponowała, aby zawrzeć 

porozumienie przez Spółkę i Powiat, które będzie uwzględniało sposób finansowania 

inwestycji przez obie strony oraz zawierało szczegółowy harmonogramem prac, a także 

wskazywało odpowiedzialne osoby. Stosowny dokument przygotuje radca prawny Starostwa. 

Wicestarosta zadała pytanie dotyczące sfinansowania dokumentacji I etapu inwestycji. Prezes 

potwierdził, że I etap w całości finansowany będzie przez Szpital. Pan Zbigniew Świątek 

wyraził zainteresowanie, czy planowana do sprzedaży nieruchomość nie jest objęta opieką 

przez konserwatora zabytków. Pani Agnieszka Olender oraz Pan Czesław Toczyński zapewnili, 

że budynek nie jest zabytkiem, znajduje się jednak w strefie podlegającej ochronie. 

 Następnie Pani Starosta przeszła do tematu zawiadomienia w sprawie kredytu 

obrotowego dla szpitala. Prezes posiada ofertę Banku PKO BP S.A., którą przekazał Zarządowi 

Powiatu. Zapewnił, że po zaciągnięciu opinii i zbadaniu rynku jest to bardzo dobra oferta. 

Przedłożył również wzór umowy na przystąpienie do długu oraz uchwały Zarządu Szpitala  

i Rady Nadzorczej w sprawie zawarcia umowy kredytu obrotowego. Pan Świątek wyraził 

zaniepokojenie wysokimi kosztami obsługi zadłużenia szpitala. W odpowiedzi Pani Starosta 

zaproponowała, aby kwestie spłaty zadłużenia Spółki omówić po powrocie z urlopu Skarbnika 

Powiatu, który uważa, że niemożliwe jest przystąpienie do długu i powinno dokonać się 

poręczenia kredytu. Ustalono termin omówienia spraw finansowych Spółki w dniu 20.09.2022 

r. podczas Zgromadzenia Wspólników Spółki. 

 

Ad.3  

Pan Sekretarz omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu organizacyj-

nego Starostwa Powiatowego w Międzyrzeczu. Zmiany w schemacie organizacyjnym to mię-

dzy innymi: likwidacja 1 etatu kierownika Biura Inwestycji z powodu trudności z znalezieniem 

odpowiedniej osoby na w/w stanowisko (dwa nieskuteczne nabory). Przeniesienie 1 etatu  

z Biura Inwestycji do AB, zatrudnienie geologa na 1/8 etatu (na skutek kontroli NIK), likwida-

cja jednego etatu w GN (zmiany w zakresach czynności). Pani Wicestarosta podkreśliła, że 

zmiany te zostały wcześniej omówione z pracownikami i przez nich zaakceptowane. Zarządowi 

przedłożono 2 wersje schematu organizacyjnego: pierwszy z liczbą etatów podaną co do ułam-

ka i druga wersja z liczbą etatów podaną w zaokrągleniu do jedności. Ostatecznie wybrano 
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wersję drugą. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 88.2022 w sprawie uchwalenia 

regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Międzyrzeczu. Zmiana regulaminu nie 

rodzi skutków finansowych dla urzędu, generuje oszczędności na wydatkach wynagrodzeń pra-

cowników starostwa.  

 

Ad. 4 

Pan Czesław Toczyński poinformował, że wpłynęło pismo ze Związku Powiatów 

Polskich w sprawie składek członkowskich na rok 2023 r. Pismo nie rodzi skutków 

finansowych ani prawnych, ponieważ nie jesteśmy członkiem ZPP. 

 

Ad.5 

Przyjęto poprawiny wykaz jednostek organizacyjnych powiatu. Pan Czesław Toczyński 

poinformował, że w jednej z jednostek zmianie uległ adres e-mailowy.  

 

Ad. 6 

 Na początku swojego wystąpienia Pan Szymon Prochera wyraził swoje zaniepokojenie 

sytuacją  związaną z budową obwodnicy Trzciela. Uważa, że Powiat powinien wycofać się  

z tej inwestycji, gdyż przystąpienie do niej było błędną decyzją poprzedniego kierownictwa 

Powiatu. W związku z tym, że posiadamy opinię o wadliwości projektu, po analizie umowy  

z projektantem, zachodzi konieczność przeprowadzenia w pierwszej kolejności drogi 

reklamacyjnej. Radca prawny Adam Furmanek, przy pomocy Inżyniera Kontraktu, przygotuje 

pismo do projektanta o usunięcie wad. Na poprawę dokumentacji zostanie wyznaczony termin 

30 dni. Pani Starosta nie widzi możliwości odstąpienia od budowy tej obwodnicy, oczekuje od 

Inżyniera Kontraktu pomocy w tej sprawie. Otrzymała pismo z GDDKiA z dnia 2 września 

2022 r., które traktuje jako atak na Zarząd, na Starostę i dlatego proponuje, aby odszukać 

korespondencję dotyczącą sprawy sprzed kilku lat i udowodnić brak winy po stronie Powiatu. 

Pismo to przekaże do załatwienia przez Zarząd Dróg Powiatowych w Międzyrzeczu, gdyż to ta 

jednostka posiada wszystkie dokumenty i prowadzi tę inwestycję. Pan Dariusz Orzeszko 

podziela opinię Pani Starosty - nie możemy wycofać się z tej inwestycji, należy wyczerpać 

wszystkie prawne możliwości do uzyskania odszkodowania z tytułu błędnego projektu. Adam 

Furmanek zreasumował, że najważniejszą rzeczą w tym momencie jest uzyskanie 

prawidłowego projektu i będziemy do tego dążyć. Na koniec Pan Prochera zaproponował, aby 
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zwrócić się do Gminy Trzciel, żeby przejęła realizację zadania: budowy obwodnicy w swojej 

Gminie. Po akceptacji Pani Starosty ma przygotować stosowne pismo. 

 

Ad. 7  

Zarząd przyjął protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu: Nr 184.2022 z dnia 31 sierpnia 

2022 r.  

 

Ad.8 

 W trakcie posiedzenia okazało się, że konieczna jest do podjęcia uchwała w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego przez Powiat. Zarząd Powiatu zapoznał się z projek-

tem tej uchwały, która dotyczy realizacji budżetu przyjętego na 2022 r. w zakresie realizacji 

zadań inwestycyjnych, sposobu ich finasowania oraz wykupu obligacji. Zarząd Powiatu jedno-

głośnie podjął uchwałę Nr 90.2022 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 Wolnych wniosków nie wniesiono. 

 

PODPISY CZŁONKÓW ZARZĄDU 

 

1 Agnieszka Olender 

 

2. Zofia Plewa 

 

3. Roman Nowak 

 

4. Dariusz Orzeszko 

 

5. Zbigniew Świątek 
 

 

 

Protokołowała: Wioletta Lachowicz i Czesław Toczyński 
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